
Zápis č. 7/2016 ze zasedání FV MČ Praha – Velká Chuchle
konaného dne 9.11.2016 v     budově ÚMČ Praha – Velká Chuchle

Přítomni: Mgr. Pavel Klán – předseda FV, 
MUDr.  Jaromír  Piskáček,  Bc.  Olga  Kuzníková,  Jiřina  Hanlová,  Pavla
Kozáková - členové FV. 

Host:  Stanislav Fresl – starosta MČ 

Zapisovatel: Ing. Vilém Schulz – tajemník ÚMČ (t.č. hlavní účetní, správce rozpočtu) 
                                             
Jednání bylo zahájeno v 17,00 hodin a ukončeno v 18,10 hodin.

Program: 

1)  Návrh rozpočtových úprav č. 6/2016
2)  Žádosti o poskytnutí finančního příspěvku
3)  Emailové sdělení ředitele spolku SVPV Lahovice, z.s.
4)  Návrh na jmenování ÚIK
5)  Informace tajemníka ÚMČ 

Bod 1) 

Ing.  Schulz  předložil  FV k projednání  návrh rozpočtových  úprav  č.  6/2016  –  jedná  se  o
zapojení neinvestičních dotací MHMP z odvodu VHP za 5-9/2016, na integraci žáků ZŠ a na
posílení  mezd  MŠ  v příjmové  části  rozpočtu,  o  obdobné  zapojení  těchto  dotací  MHMP
s jejich rozdělením ve výdajové části (příspěvek na mikulášskou nadílku pro děti  ZŠ) a o
navýšení finančních prostředků na odměny ZMČ včetně sociálních odvodů za zaměstnavatele,
na pořízení územní studie lokality Lahovská (návrh ve výši 100.000,- Kč předložili starosta
MČ a předseda FV) a na nákup systému FIREPORT SMS pro JSDH (v části financování –
položka 8115). Finanční výbor upozorňuje na možnost čerpání finančních příspěvků z dotace
MHMP z odvodu VHP na základě předložené žádosti mateřskou a základní školou.  
Finanční  výbor  souhlasí  s     tímto  návrhem  a  doporučuje  ZMČ  předložený  návrh
rozpočtových úprav schválit.

Bod 2)

Finanční  výbor  projednal  žádosti  o  finanční  příspěvky,  a  to  JSDH  na  občerstvení  při
rozsvícení vánočního stromu dne 3.12.2016 od 17.00 hodin na nám. Chuchelských bojovníků
(20.000,- Kč), AEROBIC TEAM CHUCHLE na činnost klubu (bez uvedení částky - při této
příležitosti opětovně výbor projednal nové skutečnosti týkající se již  zrealizované částečné
rekonstrukce  pronajatého  prostoru  Kazínská  8/5  z vlastních  zdrojů  nájemce  v souladu
s uzavřenou nájemní smlouvou), Koně nad Chuchlí na činnost spolku (100.000,- Kč) a MO
ČRS Praha 5 – Chuchle na sportovní akci – amatérské rybářské závody pro chuchelské rybáře
(5.000,- Kč).  Finanční výbor     n  avrhuje ZMČ schválit  finanční příspěvky s     uzavřením
veřejnoprávních smluv se všemi žadateli a doporučuje poskytnout JSDH 20.000,- Kč,
AEROBIC TEAM CHUCHLE 75.000,- Kč, spolku Koně nad Chuchlí 75.000,- Kč a MO
ČRS Praha 5 – Chuchle 5.000,- Kč.



Bod 3)

Ing. Schulz dále informoval přítomné o emailovém sdělení ředitele spolku SVPV Lahovice,
z.s. reagující na výzvu právního zástupce městské části uhradit dlužné nájemné v celkové výši
166.616,-  Kč.  Po  opětovném  projednání  této  problematiky  finanční  výbor  respektuje
usnesení  ZMČ, tj.  dlužné nájemné vymáhat  soudní  cestou prostřednictvím právního
zástupce městské části.

Bod 4)

Starosta MČ a tajemník ÚMČ předložili návrh na jmenování ústřední inventarizační komise
městské části  Praha – Velká Chuchle ve složení:  Stanislav  Fresl  –  předseda  komise,  Ing.
Vilém Schulz a Jana Černá (členové komise).  Finanční  výbor  doporučuje ZMČ schválit
členy ÚIK v     tomto složení.

V 18.00 hodin se ze zasedání finančního výboru omluvila a odešla Bc. Olga Kuzníková.

Bod 5)

Tajemník ÚMČ informoval členy finančního výboru o termínu přezkumu hospodaření MČ za
rok 2016 pověřenými pracovníky Odboru kontrolních činností MHMP (28.11.- 16.12.2016), o
přípravách  tvorby  rozpočtu  MČ  na  rok  2017  (hospodaření  podle  pravidel  rozpočtového
provizoria bude po projednání ve finančním výboru předloženo ke schválení na příštím ZMČ)
a o termínu zahájení inventarizace majetku a závazků MČ za rok 2016 (1.12.2016). Finanční
výbor bere informace na vědomí.

Mgr. Pavel Klán
předseda FV
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